
Beste Raadsleden Meierijstad,

Helaas is er per 1 januari 2020 geen geld begroot om op zijn minst de bestaande/gerealiseerde 
brandgang verlichting in stand te houden. 
Hopelijk is dat bij u bekent en zo ja, waarom???
Buiten enkele goede projecten om, is de wijk Eerschot de enige wijk binnen Meierijstad waar alle 
brandgangen al 20 jaar zijn verlicht. Dit is op basis van vrijwilligers werk met materiële 
ondersteuning van de gemeente. Gaandeweg deze 20 jaar is jaarlijks onderhoud gepleegd door 
vrijwilligers en brand tot op heden 95% van de geïnstalleerde armaturen.
Daar zijn we met z'n allen zeer trots op. "Vooral" op de mensen die daar jaarlijks ongeveer € 7,50 
van hun energie voor beschikbaar stellen. "Super". Zo draagt iedereen op zijn manier een 
steentje bij aan preventie in onze wijk. 
Dit mooie gezamenlijke initiatief (gemeente en burgers) mag niet verpauperen of zelfs verloren 
gaan.
Onderneem alstublieft AKTIE en zorg dat dit goede initiatief onderhouden blijft en niet verloren 
gaat.
We horen raadsleden vaak zeggen als ze praten uit hun gemeentelijke ervaringen van voor de 
fusie; “wat goed is moeten we koesteren”. 
Nu de boel laten verslonzen en later weer oppikken en/of herstellen kost vele malen meer. 

Met vriendelijke groet:
Bin-co’s Eerschot, 


